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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2025. január 27. napján 8:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István Endre bizottsági tag       

 Antal Pál Péter bizottsági tag 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag  

Szegedi Tibor bizottsági tag  

 

Az ülésről távol maradt: 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag  

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

 Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Nyiri Péter alpolgármester  

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

 Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 5 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Javaslatot tett arra, hogy a kerüljön felvételre zárt ülésen az Előterjesztés 

a Szociális és Egészségügyi Bizottság által hozott rendkívüli települési támogatás – tüzelőre 

elutasító határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálására. Megkérdezte a bizottság tagjait, 

hogy az ülés napirendjével kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat. 
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Tekintettel arra, hogy további észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az 

ülés módosított napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbi módosítással elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos 

2. Előterjesztés a Habitat for Humanity Magyarország és Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata által közösen készített "Konstruktívan az energiaszegénységről 

Sátoraljaújhelyen" című diagnózissal kapcsolatos tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás bizosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

1. Előterjesztés a Szociális és Egészségügyi Bizottság által hozott rendkívüli 

települési támogatás – tüzelőre elutasító határozat ellen benyújtott fellebbezés 

elbírálására 

       Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 
 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt 

háziorvost, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos: a beszámoló jól összefoglalja az elmúlt egy év 

munkáját. Kiemelte, hogy a betegforgalom rendkívül magas és a telefonos terheltség is nagy. 

Nehéz úgy rendelni, hogy beteg ott ül és közben telefonvonalban is van valaki. Ez okoz 

nehézséget a rendelés alatt. A praxisközösség jól működik. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy milyen arányban és folyamatosan 

vagy csak meghatározott időközönként van sok beteg a körzetben.  

 

Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos: jelenleg a vírusos megbetegedések fordulnak 

elő gyakrabban. Nehezebb eldönteni, hogy milyen felső légúti megbetegedés áll fenn, mert a 

COVID és, az influenza hasonló tünetekkel jár valamint újabb vírusok is megjelentek.  

 

Palicz István bizottsági tag: mindannyian tudjuk, hogy orvoshiány van és nehéz elérni, hogy 

Sátoraljaújhelyben orvos telepedjen le. Nagyon örült 2017. évben, mikor Doktornő a 
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családjával ide költözött. Véleménye szerint Doktornőék jól érzik magukat a városban és 

az egy külön öröm, hogy egy odaadó és egy igényes orvos praktizál a városban. Doktornőnek 

jó híre van a körzetében. Megköszönte Doktornő munkáját és további jó egészséget kívánt. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: Doktornőék már 8 éve vannak a városban és nagy 

öröm, hogy családostól sikerült megállapodni és a város közéleti munkájában is részt venni. 

Továbbra is jó munkát és kitartást kívánt. 

 

Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra felnőtt háziorvos: megköszönte, hogy az egész várostól nagy 

támogatást kaptak minden tekintetben. Ritkán találkozik ilyen befogadó közösséggel.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: örül annak, hogy a szoros praxisközösség jól működik 

és a COVID alatti bezártság után a betegek újra vissza szoknak arra, hogy személyesen 

jelennek meg a rendelőben. Jó lenne, ha a telefonos megkeresések száma csökkenne és 

megjelennének a rendelési idő alatt. További jó munkát kívánt.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön 

arról, hogy Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi VII. 

számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

1/2025. (I.27.) határozata  

a sátoraljaújhelyi VII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

döntött arról, hogy – Fülöpné Dr. Szalóczi Tíra háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi 

VII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Előterjesztés a Habitat for Humanity Magyarország és Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata által közösen készített "Konstruktívan az energiaszegénységről 

Sátoraljaújhelyen" című diagnózissal kapcsolatos tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. A 

tájékoztató készítője a Képviselő-testületi ülésen jelen lesz, egy rövid bemutatóval 

összefoglalja a tájékoztatót és fel lehet majd tenni a felmerülő kérdéseket.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jelentek meg Sátoraljaújhelyben a 

készítők. 
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dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: néhány évvel ezelőtt a Képviselő-testület elfogadta 

Sátoraljaújhely Város Klímavédelmi Akciótervét, amelyet a WWF Magyarországgal közösen 

készített Sátoraljaújhely Város Önkormányzata. A SECAP mozaikszóval megnevezett 

tanulmány 2050-ig kívánja elérni azt, hogy a település a karbonsavsemlegesség irányába 

mindent megtegyen, amire lehetősége van. A WWF javaslatot tett, hogy milyen úton kell 

elindulni ezen célok elérésének megvalósítása terén. Az egyik javaslat egy Európai Uniós 

projekt, az úgynevezett EPAH intézmény rendszer által kiírt energiaszegénységgel 

kapcsolatos pályázati konstrukció volt. A WWF-el jó kapcsolatot tartunk fenn, akik javasoltak 

néhány szervezetet, akikkel a pályázatot közösen be lehetett nyújtani közülük az egyik a 

Habitat for Humanity amerikai szervezet, melynek van egy Magyarországi képviselete is. 

Tulajdonképpen ez egy diagnózis, intézkedések még nem indultak el, viszont ennek 

birtokában, ha lesznek olyan pályázati lehetőségek a jövőben, amelyek már konkrét 

intézkedésre biztosítanak forrást, akkor sokkal több esély van pályázni és ezeket 

megvalósítani. Koritár Zsuzsanna szakértő asszony fog a Képviselő-testületi ülésen előadást 

tartani a megállapítottakról.  

 

Palicz István Endre bizottsági tag: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata eddig is tett, ha 

lehetett a város érdekében, hiszen városszerte középületeken láthatóak a napelemek, egyes 

önkormányzati bérlakások esetében hűtő-fűtő klíma felszerelése vagy bizonyos szociális 

bérlakások hőszigetelése, nyílászárók cseréje. Ez az előterjesztés nagyban összefügg majd a 

segélykérelmekkel. Az előterjesztés is tartalmazza, hogy kik azok, akik energiaszegénységben 

élnek.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Habitat for Humanity Magyarország és Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata által közösen készített "Konstruktívan az energiaszegénységről 

Sátoraljaújhelyen" című diagnózissal kapcsolatos tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 

igen 1 nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

2/2025. (I.27.) határozata 

a Habitat for Humanity Magyarország és Sátoraljaújhely Város Önkormányzata által 

közösen készített "Konstruktívan az energiaszegénységről Sátoraljaújhelyen" című 

diagnózissal kapcsolatos tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Habitat for Humanity Magyarország és 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata által közösen készített "Konstruktívan az 

energiaszegénységről Sátoraljaújhelyen" című diagnózissal kapcsolatos tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 
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3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem 

térítendő támogatás biztosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: kérte, hogy Micskó Benjámin betegségének kezeléséhez 

nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. Bízik abban, hogy összegyűlik a megfelelő 

összeg a kezeléshez.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő, 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

3/2025. (I.27.) határozata  

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének 

kezeléséhez - egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.  

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferenc Jánosné sk.                        Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő                 Bizottság elnöke 


